
Hardenberg 31-07-2023 

Hier bij maak ik bezwaar tegen de veranderingen 

Op de 70cm band dit  omdat dat ik daar veel  verbindingen maak. 

430-440 MHz via de satellieten lijkt mij de keuze niet juist. 

Vertrouw op een juiste beslissing  voor de zendamateur. 
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